
SEK ETARIAI
Pr"Dvrodficrwco E tdY l|ir$a

V{loc{3ffk /\ il

xhd.21..07-..zoo "QI$I

Mazierski J6zef

Radny Rody Miasta Wloclawek Wloclowe k 27.07. 2077 r.

Szanowny Pan

MarekWoitkowski
Prezydent m. Wloclawka

Zwracam siq z uprzejmq pro6bq o udzielenie szczeg6fowej

informacji na temat realizacji niiej wymienionych zadania ujetego w budiecie

miasta bie2qcego roku:

l.Remont-przebudowa chodnika w ciqgu ul. tanieszczyzna - projekt, zakres

remontu, termin realizacji, przewidywane koszty itp.

Zaniepokojony jestem, ie uptywa 7-miesiecy od przyjqcia budietu miasta,

warunki pogodowe sq jak najlepsze by realizowad w/w zadanie za6 nie mogq

ustalii kiedy rozpocznie sie remont-przebudowa chodnika w ul..tanieszczyzna

Z powaianiem


